
 
 

 

 6.11.23ישיבת וועד מנהל ל ופרוטוק

 התאחדות הספורט המוטורי בישראל  

 

 .   ZOOMבאמצעות  6.11.2023: הישיבה התקיימה ביום ישיבהתאריך ה

 :  משתתפים

 חברי הוועד:  

 יו"ר    –ירון דור  .1

 נציג עמותת מוטוקרוס   –חבר וועד  –אוהד תמיר  .2

 נציג ענף האנדורו   –חבר וועד   -גיא בר   .3

 נציג עמותת סופרמוטו   –חבר וועד   –דודו מחרוק  .4

 מוזמנים: 

 מנכ"ל ההתאחדות –ניב צורי 

 עו"ד ורד דשא  

  על סדר היום:

 22.8.23  פרוטוקול ישיבת וועד מיום אישור  .1

 מועד לישיבת וועד בנושא ניצול תקציב   .2

 דחיית הבחירות להנהלת העמותה   .3

 עדכון    –עבודת ההתאחדות בזמן המלחמה  .4

 אישור נסיעה לליברפול   .5

 

 מהלך הישיבה  

 אישור פרוטוקול ישיבה קודמת  .1

 הפרוטוקול מאושר  

 זימון ישיבת וועד בנושא ניצול תקציב   .2

  2023נוכח הנסיבות צומצמה מאוד הפעילות שלנו כי אין אירועים. השאיפה לנצל את התקציב שלנו לשנת    –ניב  

 בצורה חכמה ולכן צריך לבחון מחדש את התקציב ולהגיש הצעה לתקציב עד סוף השנה.  

 לדיון בנושא ניצול התקציב / עדכון תקציב .   20.11.23: לקבוע ישיבת וועד לתאריך הוחלט

 . 

 דחיית הבחירות להנהלת העמותה .3

  הבחירות אמורות היו להתקיים באמצע ינואר. ע"פ התקנון הודעה על כינוס אסיפת   –  יו"ר וועדת בחירות  –ורד  

חודשים ,    3 -יום לפני הבחירות. ע"מ להיערך כנדרש וועדת בחירות זקוקה ל  60בחירות תפורסם לחברי העמותה 

כלומר לפחות חודש היערכות לפני הודעה לחברי העמותה. בשל הנסיבות ואי וודאות  אני ממליצה לדחות את 

מצי לכן   . ולמועצות  לעיריות  בבחירות  שנעשה  למה  בדומה  הבחירות  ב מועד  הבחירות  מועד  את  לדחות    3-עה 

 חודשים.   3חודשים ומבקשת מההנהלה לאשר דחייה של  

 יש הרבה אנשים שעשויים להיות מועמדים ראויים ונמצאים כעת במילואים.   –תומך בהצעה  –ניב 



 
 

 

חשוב להבהיר שכנראה חברי הוועד הנוכחיים לא מתכוונים להגיש מועמדות לוועד ההנהלה החדש ולכן    –  ורד

אין    8- חשוב לתת הזדמנות לכל מי שמעוניין להתמודד בבחירות. כרגע, בגלל שהמון אנשים טובים מגויסים בצו

 חודשים.  3  -להם אפשרות להגיש מועמדות ולכן מבקשת שההנהלה תאשר את דחיית הבחירות ב

 :מצביעים

 מאשר  –אוהד       

 מאשר  –דודו       

 מאשר   -   גיא      

 מאשר.   –ירון       

המצב    –חלטה  ה  לאור  שנית  הנושא  את  נבחן  דצמבר  סוף  לקראת  חודשים.  בשלושה  כרגע  יידחו  הבחירות 

   2.4.2023הבטחוני. מועד הבחירות הטנטטיבי הוא  

 עבודת ההתאחדות בזמן המלחמה   .4

בשבוע הראשון ללחימה הוצאנו את כולם לשבוע חופש להיערכות והתארגנות, במסגרת זו שלחנו את כל    –ניב  

ומנצלים את    08:00-14:00העובדים הביתה. לאחר מכן חזרנו לעבודה חלקית, אנחנו עובדים כרגע בין השעות  

וכן     FIMותרגום נהלים של    הזמן לעבודות יזומות שעוסקות בין היתר בציוד ולוגיסטיקה, סדר במכולות, עדכון

 צמצום כוח אדם.  ונשקול הוצאה לחלת ו/א - הלאה. כרגע אנחנו בוחנים את הדברים בעתיד 

 

הקהילה   למען  אליה    –פעילות  שמגיעים  מבורכת  פעילות  חנה,  פרדס  במסלול  כרמי  זיו  של  לפעילות  נרתמנו 

ומעורבת ותתמוך בפעילות למען הקהילה גם מבחינה   וגם מפונים. מדגיש כי ההתאחדות תומכת  ספורטאים 

 תקציבית.   

 

שאנחנו נוטלים בה    FIMמידי שנה יש אסיפה כללית של הנהלת    –  ירון   FIMנסיעה לכנס השנתי של ה   .5

 אנגליה.  רפולבחלק. השנה זה בלי

המליצה על מינוייה    FIMשהנהלת    – מנכ"ל העמותה ; עו"ד וורד דשא    -יו"ר העמותה, ניב  – לכנס יוצאים  ירון  

לפורום שופטים בינלאומי . מדובר על פורום של משפטנים בינלאומיים שדנים בסוגיות משפטיות שונות שעולות  

של   .FIMבפני   המנהלים  המינוי.     FIMמועצת  את  לאשר  הכללית  לאסיפה  והמליצה  מועמדותה  את  אישרה 

האסיפה הכללית תדון בכך בישיבתה בתחילת דצמבר ולכן ההתאחדות מבקשת לצרף את ורד לנסיעה כדי שתהיה  

 ותייצג אותנו שם כהתאחדות.  FIM - נוכחת באותה ישיבה, תכיר את בעלי התפקידים ב

אנחנו מתעתדים להזמין כרטיסי טיסה לנסיעה ומלונות לשהייה עם אפשרות של ביטול, מדובר על סופ"ש בתחילת  

₪ . אני מבקש מההנהלה לאשר את ההוצאה הכספית    20,000  -)מחמישי עד ראשון( והעלות היא כ  –חודש דצמבר   

 לנסיעה.  

 

 :מצביעים

 מאשר  –אוהד     

   מאשר  - גיא     

 מאשר –דודו     

 ההוצאה הכספית לנסיעה מאושרת.    –חלטה ה    

 

 



 
 

 

 דיווח יו"ר  .6

וווארגס    – ירון   מג'ורג'  תמיכה  מכתב  בהמשך   FIMנשיא    – קיבלנו  התקבל  המכתב  הזאת.  בעת  בנו  התומך   ,

שנתנו לו במהלך שהייתו בארץ לרגל תחרות מינוס   חוהאירו    FIMלהתכתבות שלי עם ג'ורג' אשר בעקבות כניסתנו ל  

חברות   FIM  -בים המלח לפני שנתיים נוצרו קשרי חברות . למכתב הזה יש משמעות גדולה משום שכידוע ב   400

כאיגוד ספורט בינלאומי מנוע מלקחת צד או להזדהות FIM מדינות רבות, שחלקן מדינות  ערב שמזוהות עם אויבנו. ו  

 בנושאים שאינם נושאים הקשורים ישירות לספורט המוטורי. 

 

 

 

 

 

 : עו"ד ורד דשא  רשמה 

 

 

 

 

_____________________ 

 ירון דור 

 יו"ר העמותה 

 

 


